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ZAPISNIK 3.SEJE VAŠKEGA ODBORA BERIČEVO BRINJE, 

ki je potekala, 27.2.2024 med 20.00 in 21.30 uro 

Prisotni: Mojca Marenk, Davorin Malec, Andrej Kralj 

 

1. Danes smo prejeli obvesƟlo da je v izboru predlogov Po izboru občanov dobil največ glasov 
»Izdelava projektne dokumentacije za pločinike Beričevo Brinje«. Po izjavah nekaterih občanov je 
bil projekt pločnikov od Kamniške Bistrice do konca Brinja že narejen v času župovanja g. Tekavca. 
Bomo preverili. 
Prav tako pridobimo podatek kaj je v proračunu občine 2024 glede pločnikov v Beričevem. 
 

2. Dela na mostu čez Pšato so se začela 26.2., trajala naj bi 14 dni – izdelava dodatne brvi za pešce 
in obnovitev ograje. 
 

3. Potok Pšata je bil saniran – očiščeno rečno dno in popravljene brežine, vse do izliva v Kamniško 
BisƟco. Posekano je bilo tudi drevje in grmovje. Ali bo Hidrotehnik poskrbel tudi za odvoz 
posekanega dreva? 
 

4. Koši z vrečkami za pasje kakce – Andrej je podal predlog za postavitev košev ob pločnikih v 
Beričevem. Kot je razvidno iz pojasnila občinske uprave v Pletenicah Januar 2024, se koši za pasje 
iztrebke ne bodo dodatno postavljali ker prihaja do nekontroliranega odlaganja odpadkov in 
poškodovanja košev. Ali je stališče zdaj drugačno?                       
 

5. Naslednji problem, ki ga bo potrebno rešiƟ je ureditev izvoza iz glavne ceste do vaške ceste pri 
Ložarju ali pa pri cerkvi v Beričevem. Davorin je povedal da so g. Ložar in ostali lastniki parcel ob 
poƟ do glavne ceste zainteresirani za razširitev ceste in lažji izvoz na glavno cesto in izvoz na 
vaško cesto.  
Razširitev poƟ med cerkvijo Beričevo in glavno cesto, je bila pred leƟ že predmet dogovarjanja, 
vendar je bil zaradi spomeniške zaščite kapelice, projekt ustavljen.  
Lahko občina pripravi predlog in se dogovorimo za skupni sestanek z Ložarji? 

  
 

Zapisala : Mojca Marenk 

Predsednica VO Beričevo Brinje 


